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SVATÝ ARCHANDĚL MICHAEL 
22. 02. 2021 

  
Jste snadnou kořistí těch, kteří jsou vysláni zlem, aby podněcovali lidstvo ke vzpouře proti všemu,  
co je prodchnuto dobrem. Ovládnou vaši mysl, je-li je tvor slabý a neduchovní, nerozumný, 
neochotný vzdorovat útokům zla. Někteří si myslí, že jsou zralí ve víře, a nejsou, mysl je vede, kam 
chce, jak se jí zlíbí, a dovoluje, aby z jejich úst vycházely urážky vůči našemu Králi a Pánu Ježíši 
Kristu, vůči naší Královně a Matce a vůči Daru života [Řím 12,2]. 
  
V JEDINÉM A TROJJEDINÉM BOHU BOŽÍ LID SJEDNOCENÝ POD OCHRANOU NAŠÍ A VAŠÍ 
KRÁLOVNY A MATKY A PŘIJÍMAJÍCÍ OCHRANU NEBESKÝCH LEGIÍ A POŽEHNÁNÍ KAŽDÉ OSOBNÍ 
ODDANOSTI ZASTAVÍ NÁPOR ĎÁBLA, KTERÝ SKRZE MANIPULACI NEVĚDOMÍ DOKÁŽE, ABY 
PRONIKL DO MYSLI PRAVÉHO BOŽÍHO LIDU.  
  
Velké zájmy pozemské moci vědí, jak proniknout do nevědomí lidského stvoření, a již k tomu účelu 
instalovaly vše, co potřebují. Velké antény zdánlivého příjmu a vysílání špičkové techniky jsou 
objekty, které mají proniknout do nevědomí lidského tvora a vést ho k jednání a konání v rozporu  
s Boží vůlí. NA TO EXISTUJE PROTILÁTKA:     
 
TI, KTEŘÍ ZACHOVÁVAJÍ PRAVOU VÍRU… 
ŽIJÍ PRACÍ A JEDNÁNÍM V DOBRÉM… 
MILUJÍ BOHA NADE VŠE A BLIŽNÍHO JAKO SEBE SAMA… 
 
TO VE VÁS ZASTAVÍ PŮSOBENÍ ZLA. 
  
Jsou to bratři ve víře, kteří si v těchto chvílích, v nichž se nacházíte, vám podávají a budou podávat 
pomocnou ruku. 
  
PŘÍTOMNOST BOŽÍHO DUCHA VÁS Z TOHOTO ZLA VYSVOBODÍ, POKUD ZŮSTANETE VE 
SPRÁVNÉM DUCHOVNÍM STAVU TAK, ABY VE VÁS BOŽÍ DUCH PŮSOBIL A POSÍLIL PROTI TOMU 
ZLU PROTIHODNOTU ty, kdo jsou na cestě obrácení, a lidské tvory, kteří se přiblíží a přijdou  
na cestu Věčné Spásy. 
  
 
 
 
 
 
 



SVĚTOVÁ ELITA A ANTIKRIST PŘEBÍRAJÍ VLÁDU NAD LIDSKOU MYSLÍ. 
 
 

  
 

SVATÝ ARCHANDĚL MICHAEL 
13. 07. 2021 

  
Zlý plán elity těží z mysli lidstva. Prodal vám prostřednictvím techniky "zábavu" potřebnou k nevěře 
v domácnosti a vytvořil psychologicky závislé dětství na vítězné hrdiny, kteří nemají úctu k lidství.  
  
  
 

SVATÝ ARCHANDĚL MICHAEL 
02. 05. 2015 

  
POKUD SE ČLOVĚK POKUSÍ ZMĚNIT JEDINÉ SLOVO BOŽÍHO ZÁKONA, V TU CHVÍLI DOKONÁ 
OTEVŘENÍ DVEŘÍ ANTIKRISTU, ABY MOHL PŘEVZÍT VĚTŠINOVOU KONTROLU NAD MYSLÍ LIDÍ,  
A TÍM ZAHÁJIT ROZVOJ SVÉ STRATEGIE K OVLÁDNUTÍ DUŠÍ. OVLÁDNUTÍM TĚCHTO LIDSKÝCH 
STVOŘENÍ JE PAK PROMĚNÍ V NEJVĚTŠÍ PRONÁSLEDOVATELE SVÝCH BRATŘÍ. 
 
   

NÁŠ PÁN JEŽÍŠ KRISTUS 
16. 12. 2014 

 

JEZDEC BIČE POHROM JEDE DÁL a vrhá na lidstvo jednu nákazu za druhou, přičemž nemusí  
jít nutně o ty, které způsobují onemocnění organismu člověka, ale o ty, které napadají a ovlivňují 
neurony a mění je. Stejně tak jsou tu morové rány, které narušují lidskou mysl, způsobují 
agresivitu a bičují celé lidstvo. 
  
ZMĚNA LIDSKÉ MYSLI BUDE NEJVĚTŠÍ EPIDEMIÍ, KTERÁ BUDE PŮSOBIT PROTI SOBĚ SAMÉ,  
A TO NEJEN NA OSOBNÍ, ALE I NA GLOBÁLNÍ ÚROVNI. JE TO TAKÉ VELKÝ UKAZATEL TOHO,  
ŽE CHTĚJÍ OBEJÍT SKUTEČNOST, ŽE ŽIJETE V ČASE OKAMŽIKŮ, ZLÉ STRATEGIE, KTERÁ  
MÁ OVLIVNIT LIDSKÉ NEVĚDOMÍ. 
  
  

NÁŠ PÁN JEŽÍŠ KRISTUS 
16. 08. 2016 

  
Vidím lidstvo násilné, rozzlobené, vláčené zlem, takže boj bratrů proti bratrům jde kupředu. Lidstvo 
je podkopáváno násilnými hrami, které nerespektují věk, neboť byly vytvořeny, aby pustošily 
člověka tím, že působí na jeho nevědomí, a připravují ho tak na boj a vzpouru. 
  
  

NEJSVĚTĚJŠÍ PANNA MARIA 
16. 03. 2016 

  
Zlo proniklo do lidstva a člověk sám otevřel dveře svých domovů, aby se v nich mohla pyšnit 
zneužitá technika.  
   
Skrze ně je mysl a myšlení, vědomí i nevědomí mých dětí intoxikováno smrtelným jedem.  
V tomto okamžiku, kdy si to uvědomíte, musíte se rozhodnout nahradit techniku a dát ji  
na oltář lásky mého Syna.      



NEJSVĚTĚJŠÍ PANNA MARIA 
13. 02. 2014 

 
Matka mi stále říká: 
  
"Milovaná dcero, v těchto naléhavých a rozhodujících chvílích je pro člověka téměř nemožné 
proniknout do ticha, nezná ho a netouží po něm, naopak v něm vyvolává strach, protože může 
odhalit jeho pravou identitu. Všední hluk tvora omračuje, pronikl do jeho nevědomí jako součást 
jeho každodenního života a vede ho k tomu, že se, aniž by si to uvědomoval, připojuje k trpkému 
míjení tohoto pokolení. Člověk, který popírá vše, co pochází od mého Syna, způsobuje, že se  
v něm vynořuje temnota duše, která nachází uspokojení v tom, co je falešné, a nechává stranou 
znamení časů, ohlášená dříve a přítomná v tomto okamžiku více než v kterémkoli jiném. 
  
  
 
PROSTŘEDKY, JIMIŽ JE MYSL ČLOVĚKA OVLÁDÁNA 
  
  
 

NEJSVĚTĚJŠÍ PANNA MARIA 
29. 11. 2020 

  
SVĚTOVÝ ŘÁD JE NAPROGRAMOVÁN TAK, ABY ZCELA ZMĚNIL CELÉ LIDSTVO NA VŠECH 
ÚROVNÍCH. JEJICH PLÁNY JSOU VÉST LIDSTVO KE ZMĚNĚ VE VŠECH ASPEKTECH 
PROSTŘEDNICTVÍM NAPROGRAMOVANÉ ELEKTROMAGNETICKÉ INDUKCE TAK, ABY SE LIDSKÁ 
BYTOST ZMĚNILA V MYSLI, MYŠLENÍ, ČINECH I JEDNÁNÍ. 
  
  

NÁŠ PÁN JEŽÍŠ KRISTUS 
24. 05. 2019 

  
Tak je to i s mými dětmi, magnetismus, který vytváří zlo, způsobuje, že lidstvo mění své myšlení, 
své chutě, své touhy, své záměry a z jednoho okamžiku na druhý se stává zcela jiným tvorem.  
 
Můj lid nehledí na hloubku konfrontace dobra se zlem, ani se znepokojením nehledí na šíření 
norem, které Mi odporují ve všem, co Mne může představovat, nehledí na morové agendy hříchu, 
které schvalují v zemích, nehledí na to, jak Mě postupně, s velkou diplomacií, odstraňují z mého 
Domu, z chrámů, ale závažnější je, jak Mě člověk ze své vůle vyřazuje ze svého života. 
  
  

NEJSVĚTĚJŠÍ PANNA MARIA 
09. 09. 2015 

  
ODDALI JSTE SE ZLU, VYDÁVÁTE SE DO RUKOU ZLA. 
  
Kolikrát jsem vás již varovala před tím, kdo se zmocní lidstva a bude ho ovládat… Čekali jste na 
člověka. Celý den ho máte u sebe, odhalujete své intimní detaily, odhalujete svou rodinu, odevzdali 
jste kontrolu nad svými činy a jednáním těm, kdo manipulují s mocí ve jménu zla. Odevzdali jste se 
do rukou zneužité technologie, poskytujete své vlastní údaje a každou životní událost na sociálních 
sítích. Nečekejte, až vás mikročip ovládne, oni už vás ovládají a podmiňují tím, že přijmete, abyste 
byli mikročipem zapečetěni. 
  
 
 



NEJSVĚTĚJŠÍ PANNA MARIA  
15. 04. 2015 

  
Satanova lstivost neustále získává duše tváří v tvář neměnné společnosti, vydané napospas 
technologii, která napadla mysl člověka falešnými a neskutečnými dobrodružstvími, nositeli 
kontroly mysli, aby přiměla lidské bytosti stát se součástí kasty, která jim byla představena.   
A tím Zlý dosáhl svého cíle: vytvořil toto násilnické pokolení, které je do značné míry v rozporu  
s mým Synem, s touhou po pomstě a smrti, před kterou se nezastaví, neboť tak byli vycvičeni  
ze svých domovů, které se proměnily ve cvičiště násilí a smrti. 
  
RODINY JSOU ĎÁBLOVÝM CÍLEM A ON USPĚL: 
ROZKLAD, LEŽ, NÁSILÍ… A VÝŠE UVEDENÉ VNESLI DO LŮNA DOMOVA SAMI RODIČE, A TO 
PROSTŘEDNICTVÍM TECHNOLOGIÍ, KTERÉ RODIČE NEKONTROLUJÍ, A TO ZPŮSOBILO VELKOU 
DEVASTACI MYSLI JEJICH DĚTÍ I JICH SAMOTNÝCH. 
  
  

NEJSVĚTĚJŠÍ PANNA MARIA 
24. 09. 2014 

  
VELKÉ UMĚLÉ DRUŽICE VISÍ NAD ZEMÍ A ODTUD VYZAŘUJE KONTROLA MÝCH DĚTÍ. Ti, kdo žijí 
daleko od mého Syna, oddáni rozkoším a všemu světskému a hříšnému, jsou kořistí těch sil, které 
shora kontaminují mé děti, takže přestávají být lidmi pokoje, tvory dobra. (*) 
  
(*) Poznámka: Tento odstavec definuje mechanismus, jímž bylo lidstvo masově zkaženo, přičemž 
hlavními články systému jsou umělé družice a prostřednictvím televize a internetu jsou pak do 
milionů domácností na celé planetě přenášeny nejrůznější omyly a násilí. Tato technologie, aniž by 
byla výslovně zbraní, se stala nejúčinnějším a nejmocnějším prostředkem k ovládání člověka, aniž 
by si uvědomoval, jak závažné a smrtelné důsledky již pro lidstvo má. Zlem není technologie sama 
o sobě, ale její zneužití člověkem.  
  
                                                       
 
 
 
 
 
 
 
 
STRATEGIE BOJE PROTI NADVLÁDĚ ZLA NAD LIDSTVEM 
  
  
 
 
 

SVATÝ ARCHANDĚL MICHAEL 
03. 10. 2020 

  
Boží děti se musí věnovat oduševňování a posilování, aby se nerozpadly, aby byly štítem, který 
zabrání ovládnutí člověka zneužitou technologií, musí stát v bezpečí Boží moci nad zlem. 
 
PŘIPRAVUJI VÁS NA TO, CO LEŽÍ PŘED BRANAMI… 
  
 



NÁŠ PÁN JEŽÍŠ KRISTUS 
27. 09. 2015 

  
Zlo využívá odcizení lidí od mého Domu, aby nadále ignorovali má Varování před změnou  
v lidské mysli prostřednictvím zneužité technologie, která je přivedla k otevřenému přijetí všeho,  
co je modernismus, i když jde proti Mně a proti mé Matce a jejím prosbám. 
  
  

NÁŠ PÁN JEŽÍŠ KRISTUS 
07. 07. 2014 

  
Děti: Já jsem Otec a miluji vás, varuji vás z Lásky. Obraťte se, zřekněte se světského, odvraťte se 
od toho, co nahlodává lidskou inteligenci a ovládá mysl a myšlení, jako je technika, která vytvořila 
prostředky, aby se člověk od dětství díval na Dar života svrchu, a kdy v každém činu nebo skutku 
převládá násilí, až je člověk přede Mnou k nepoznání.  
 
 

NEJSVĚTĚJŠÍ PANNA MARIA 
16. 05. 2014 

  
NEUSTÁLE POKLÁDEJTE SVÉ DOMOVY A SVÉ RODINY PŘED NAŠE NEJSVĚTĚJŠÍ SRDCE, JEDINÉ 
ÚTOČIŠTĚ, ABYSTE ZÍSKALI SÍLU, NEJEN DUCHOVNÍ, ALE I SÍLU VE SVĚDOMÍ, V MYŠLENÍ,  
V MYSLI A V SRDCI, ABYSTE NEKLESALI. 
  
  

NÁŠ PÁN JEŽÍŠ KRISTUS 
01. 08. 2013 

  
Čelíte pozemské moci, která tvrdí, že vlastní pravdu, kráčíte každou chvíli ruku v ruce s těmi, kdo 
dosáhli velkých úspěchů ve vědě a dokázali proniknout do myslí naivních a nepozorných; PROTO 
JE NUTNÉ, ABYSTE SI ZNOVU POSÍLILI DUCHA, ABY VAŠE VÍRA VÍCE ROSTLA, A TOHO DOSÁHNE 
JEN TEN, KDO ŽIJE VE MNĚ. 
  
 
 
 
  

ÚVAHA PANÍ LUZ DE MARIA 
11. 07. 2017 

  
Popis ovládání člověka pomocí techniky. 
  
Stojíme před dobou, kdy člověk potřebuje dar velkého rozlišování. Natolik, že potřebujeme mít 
jasno v tom, co děláme, nebo neděláme. 
  
Modlitba je dobrá, ale lidské stvoření musí mít na paměti, že nebe povolalo všechny své děti  
k činnosti. Modlitba se někdy omezuje na okamžik, v němž se stvoření odevzdává svému Stvořiteli 
v adoraci, v prosbě… Pokud člověk nepochopil, že modlitba je víc než okamžik, omezí nepřetržité 
splynutí na jediný okamžik se svým Stvořitelem.       
 
V poselstvích, která dostávám, náš Pán a naše Matka trvají na tom, že musíme usilovat o větší 
spiritualitu a že větší spiritualita vyžaduje meditaci, vnitřní zkoumání a rozhodnutí být lepší  
s pevným cílem nápravy, abychom zůstali neustále spojeni s Kristem. 
 



Někteří se možná diví, jak toho dosáhnout. 
 
Odpovědí je nabídnout a pozvat Ježíše, aby zůstal v nás, s vědomím, že Ježíš nezůstává pouze  
v nebi, ale zůstává živý a živý v každém ze svých dětí. 
 
Ale abychom mohli vstoupit do většího splynutí s Nejsvětější Trojicí a s naší Nejsvětější Matkou, 
musíme je poznat, abychom poznali, co je od Boha a co není od Boha. 
 
Zůstáváme v okamžiku, kdy jsou přikázání přizpůsobena předpokládaným potřebám a vkusu 
každého člověka. A nic nemůže být nepravděpodobnější než toto. 
 
Nemůžeme se jako Boží lid účastnit devalvace, neúcty a herezí, se kterými se lidstvo potýká a uráží 
Boha. 
 
To vše nám umožňuje vidět, že žijeme v době neustálých zkoušek a pokušení. Opravdu existuje boj 
mezi dobrem a zlem, trvalejší a silnější než ten, který vždy existoval. Ďábel našel v křehkosti lidské 
mysli úrodnou půdu k útoku na vše, co Bůh zamýšlí.  
 
Dnešní lidstvo, které přijalo vše, co chapadla antikrista rozptýlila po zemi, se ROZDĚLILO DO 
NEČINNOSTI MYŠLENÍ A NEČINNOSTI SRDCE, ZNEUŽÍVÁ LÁSKU A NAHRAZUJE SI JI LIDSKÝM 
EGEM – JÁ CHCI, POTŘEBUJI, VNUTÍM. 
  
V katolické církvi se o antikristu mluví málo nebo vůbec, protože jediný, kdo se jím v Bibli zabývá, 
je Jan, a jeho slova byla bagatelizována a aplikována na minulost. 
  
Je pravda, že v průběhu dějin lidstva bylo mnoho antikristů, kteří bičovali lidstvo 
nepředstavitelnými způsoby, ale ten, který přijde, aby dal pečeť všem předchozím antikristům,  
je samotným zplozencem Satana. 
  
V prvním Janově listu se dozvídáme: "V poslední hodině, a jak jste slyšeli, že přijde antikrist, tak  
i nyní přišlo mnoho antikristů, z čehož jsme nabyli poznání, že je poslední hodina. Vyšli z našeho 
středu, ale nebyli z našeho rodu… Kdo je lhář než ten, kdo popírá, že Ježíš je Kristus?  
To je antikrist, ten, kdo popírá Otce i Syna"[1Jan 2, 18-19; 22]. 
  
Bratři, je to nedostatek poznání Božího lidu, který ho zavede do rukou zla.  
 
Člověk hledá, co mu vše usnadní, hledá toleranci, protože nebyl poučen o nebezpečí hříchu  
a ztráty Spásy. V tuto chvíli je nejdůležitější člověk jako člověk a ne jako syn Boží. Proto je veškerá 
bezuzdnost, do které člověk upadl, bagatelizována jako urážka Boha a bezuzdnost, která  
je do značné míry tolerována samotnou církví. 
 
Jasně vidíme, jak se objevila nová materialistická civilizace, chladná, neznalá slova LÁSKA, falešná, 
hédonistická, sobecká, která uctívá své EGO a dává volný průchod korupci a smrti. 
 
Člověk, který se nepřiblíží k hlubšímu pochopení Božího zákona, neplní Boží vůli a upadá  
do velkých rouhání, uctívá lidské stvoření a odsouvá Boha na poslední místo. 
 
Přijali jsme Desatero (desatero), abychom je naplnili, aniž bychom je deformovali, a svobodné 
zednářství šíří prostřednictvím deseti rohů, jichž je součástí, ty největší omyly, takže Satan 
rozmnožuje svou kořist duší, přičemž církev tak trochu neví, čím žije. 
 
Ti, kdo očekávají, že snadno poznají antikrista, se velmi mýlí a odhalují velkou nevědomost,  
ve které žije Boží lid. Antikrist se bude prezentovat jako velký mírotvůrce, zachránce lidí, bude 



konat zázraky, bude křísit mrtvé, bude blahosklonný v hledání míru po celém světě, dá jídlo 
hladovým, pomůže člověku v jeho potřebách. 
 
A Písmo svaté nám říká: "A tak nikdo nemohl kupovat ani prodávat, kdyby neměl jméno šelmy 
nebo číslo odpovídající jejímu jménu" [Zj 13, 17]. 
 
Mezi jinými akcemi, které jsou na pořadu dne, bude antikrist podporovat potraty, homosexualitu  
a řekne lidstvu, že se musí zduchovnit, nejprve se dobrovolně poddá jeho příkazům, pak přiměje 
člověka věřit, že je středem vesmíru a minimalizovat Boha ve všech aspektech. Dá špatnou 
katechezi o stvoření. 
 
Všechny výše uvedené a další budou jejich triky, jak zavést lidstvo do propasti. V tuto chvíli mám 
povinnost vás informovat o něčem, o čem si možná myslíte, že je součástí sci-fi filmu, ale ne…  
je to něco skutečného, tetování se již nevyrábí běžnými inkousty, ale stalo se součástí technologie.  
V tuto chvíli jsou tetování vytvořena jako druhá kůže, jsou to elektromagnetické pásy, které 
interagují se zařízeními, která člověk používá každý den. 
 
Z tohoto důvodu je technologický člověk dalším z velkých cílů zla a ve snaze anulovat člověka  
v jeho myšlení a napadnout jeho mysl bylo toto zařízení, které se chová jako druhá kůže, vyvinuto 
mimo jiné společností Microsoft Research k přeměně tetování na připojená zařízení. Materiál  
je levný, takže si ho může pořídit většina lidí a člověk může přeměnit tělo v povrch, ze kterého  
může upravovat různá zařízení, například telefon. 
 
Tento program je prostředkem k šíření akceptace používání mikročipů, které budou povinné pro 
nákupy, pro získání lékařské péče, pro použití peněz v jakémkoli zařízení a pro řadu dalších 
základních potřeb. Mikročip bude prezentován jako prostředek k přežití člověka v moderní 
společnosti a ti, kteří jej nepřijmou, budou pronásledováni a vyhlazeni. 
 
Velmi mě znepokojují důsledky přijetí znamení šelmy. Antikrist není vynález vytažený ze rukávu,  
ve Zjevení 14 říká třetí anděl: "...mocným hlasem: ‚Kdo uctívá šelmu nebo její obraz a přijme její 
znamení na své čelo nebo na ruku, bude muset pít víno Božího rozhořčení, které bylo bez příměsi 
vylito do kalicha jeho hněvu. A bude mučen ohněm a sírou v přítomnosti svatých andělů  
a v přítomnosti Beránka."[Zj 14, 9-10]. 
 
To se neříká, lidstvo není varováno, aby tomu zabránilo. A Apokalypsa dále říká: "V tom bude 
zkoušena vytrvalost svatých, těch, kteří zachovávají přikázání Boží a víru Ježíšovu [Zj 14-12]. 
 
BRATŘI, CO PŘICHÁZÍ, JE VÁŽNÉ A KDO JE VAROVÁN? Za touto špičkovou technologií se 
podívejme na duchovní aspekt: když přijde implantace mikročipu, lidstvo bude čelit dvěma 
realitám: přijmi to, nebo zemři. 
 
Lidstvo bylo prostřednictvím Zjevení nebes varováno před finančním kolapsem, před třetí světovou 
válkou, před jedinou vládou, jediným náboženstvím, to vše bude pro lidi spouštěčem, aby přijali 
znamení šelmy. 
 
Bratři, nepatříte-li mezi ty, kteří jsou zvyklí číst Slovo Boží, musíte pochopit, že je nutné být 
informován o plánech nepřítele duše, abyste nebyli překvapeni. 
 
Celé lidstvo, dokonce i nevěřící, by mělo znát tato Božská oznámení a brát je v úvahu. Víme,  
že velké sektory univerzální moci usilují o manipulaci a převzetí kontroly nad člověkem a tato 
značka to umožní. 
 



Bratři, Bůh nebude ignorován a varoval nás před osudem lidstva. Ve zjeveních, která dostávám, 
jsme znovu a znovu povoláni k duchovním činům, abychom neupadli do toho, co je špatné, a navíc 
neztratili svou duši. 
 
Skutečně Boží milosrdenství je nekonečné. Ocitáme se ve chvíli zmatku, zuřících vod, duchovního 
boje a pouze každý jedinec se může rozhodnout sám. 
 
MOU PRÁCÍ JE INFORMOVAT, VAŠÍ JE TO PŘIJMOUT NEBO ODMÍTNOUT. 
 
Amen   
 
 
 


